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Abstract (en)
The invention relates to a toothbrush (1) having a handle (2) at the end of which there is a brush head (3). The handle (2) is provided with a
container (4) for reception of a dental cleaning agent, and a connecting line (6) for the dental cleaning agent, which can be expelled in portions by
means of a manual metering device (7) from the reception container (4) to the brush head (3), is arranged between the reception container (4) and
the brush head (3). The toothbrush (1) can have a two-part design in which case the brush head (3) and the handle (2) can be releasably connected
to one another (bayonet catch). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Zahnbürste (1) mit Handgriff (2), an dessen Ende sich ein Bürstenkopf (3) befindet. In dem Handgriff (2) ist ein
Aufnahmebehälter (4) für ein Zahnputzmittel angeordnet und zwischen dem Aufnahmebehälter (4) und dem Bürstenkopf (3) sitzt eine
Verbindungsleitung (6) für das Zahnputzmittel, welches mittels einer Handdosiereinrichtung (7) stückweise aus dem Aufnahmebehälter (4) zu dem
Bürstenkopf (3) ausgetrieben werden kann. Die Zahnbürste (1) kann zweiteilig ausgebildet sein, wobei Bürstenkopf (3) und Handgriff (2) in lösbarer
Weise (Bayonettverschluß) miteinander verbindbar sind. <IMAGE>
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